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 מועצה מקומית חריש
 מן המניין ישיבת מליאה

 11/16 מספרישיבה 

 21/12/2016מתאריך 

 :נוכחים

 ראש המועצהיו"ר,   – קשת יצחקמר 

 חבר מועצה – מר שלמה קליין

 חבר מועצה – מר אדוארד שפירו

 חבר מועצה –ידיגרוב מר רחמים 

 חברת מועצה –רן -גב' נאווה לב

 החברת מועצ –גב' לריסה מישייב 

 

 מוזמנים:

 מהנדס המועצה –מר ישראל בן ישראל 

 עוזר ראש המועצה – מר  ליאור רחמים

 מנכ"ל המועצה –מר יעקב נתניהו 

 עוזר מנכ"ל – מר שלמה אפרתי

 מנהלת לשכת ראש המועצה  –גב' מרים רוזנטל 

 מבקר פנים –רו"ח עבד אלחלים בקלו 

 מר סאאוב וואתאד

 עו"ד עופר רזניק

 

 סדר היום:

 2016בדצמבר  14מיום  10/16ור פרוטוקול מן המניין מספר איש 

 אישור תב"רים 
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 פרוטוקול

אני מתכבד לפתוח את ישיבת, חברים שקט, חברים,  אני מתכבד    ר:"יו-יצחק קשתמר 

. עברנו את המניין החוקי שצריך ויש 11/16לפתוח ישיבה מן המניין מספר 

הנדרש בחוק. נוכחים: ראש  לנו אפילו ישיבה מן המניין  אחת יותר מן

שלמה קליין, ממלא מקום ראש המועצה יצחק קשת, סגן ראש המועצה 

רן, חברת המועצה לריסה -המועצה רחמים ידיגרוב, חברת המועצה נאווה לב

על  מישייב וחבר המועצה אדוארד שפירו. חסרים חבר המועצה רמי אלבז.

וסף  שלא נשלח מראש, סדר היום אישור פרוטוקול, אישור ת"ברים ותב"ר נ

 אנחנו נבקש לאשר להעלות אותו למליאה ולאחר מכן נאשר אותו בעזרתכם. 

 

 2016בדצמבר  14מיום  10/16אישור פרוטוקול מן המניין מספר 

 14מיום  10/16אז קודם כל אישור פרוטוקול מן המניין מספר  ר: "יו-מר יצחק קשת

. אני מעלה להצבעה. . אני אבקש ממליאת המועצה לאשר2016בדצמבר 

 מאושר פה אחד.

 

 אישור תב"רים

 אני עובר לנושא הבא. אישור תב"רים. מי מסביר?  ר:  "יו-מר יצחק קשת

 אני.  יעקב נתניהו: 

 המנכ"ל, ממלא מקום הגזבר.  ר:  "יו-מר יצחק קשת

 תצביע על הזה כדי להכניס, רחמים ידיגרוב: 

 עוד שנייה. יעקב נתניהו: 

 כן, כן. ר:  "יו-מר יצחק קשת

, בעצם תב"רים שהובאו 388-ו 358, 390, 389, 388טוב, אנחנו קיבלנו תב"ר  יעקב נתניהו: 

אגף חינוך ואגף הנדסה בעבודה מאומצת ממשרד החינוך ובסיועו של על ידי 

 ראש המועצה מתוך דגש, 

 , בראשון ובאחרון. 388, 388יש פה טעות.   לריסה מישייב: 

 הוא יהיה, בסדר?  391וי, או קיי, א יעקב נתניהו: 
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 איזה?  לריסה מישייב: 

 נשנה את זה, האחרון.   יעקב נתניהו: 

 האחרון? לריסה מישייב: 

 358בית ספר תיכון,   390בית ספר יסודי נוסף,  389בית ספר יסודי,  388כן.  יעקב נתניהו: 

ינוך עבור בית ספר יסודי חינוך מיוחד, כל אלה הרשאות שקיבלנו ממשרד הח

מיליון שקל  1.3שילוט ברחובות חריש,  391בניית בתי הספר האלה ותב"ר 

שאת זה דרך אגב הביא מהנדס העיר בעבודה מאומצת וראויה לציון. אני 

חושב שבאמת מגיע כאן יישר כוח גדול מאוד לישראל על העבודה ועל הדאגה 

תם מפריעים, שהכסף הזה לא יגיע מקרן הפיתוח שלנו אלא יגיע, חברים א

 שהכסף לא יגיע  מקרן הפיתוח, 

 צריך להעיר אותו. לריסה מישייב: 

 מה? יעקב נתניהו: 

 צריך להעיר אותו.לריסה מישייב: 

 סליחה, את מי?  יעקב נתניהו: 

 )מדברים יחד(

שהכסף לא יגיע מקרן הפיתוח אלא יגיע מכספי משרד השיכון. זה לא היה  יעקב נתניהו: 

מיליון שקל ואנחנו  1.3י יודע מה הוא עשה בשביל זה, אז זה מובן מאליו ואנ

מבקשים לאשר את התב"רים האלה. כל הכספים האלה זה כספים ממשרדי 

 ממשלה בשביל לבנות בעיר חריש. 

 צריך להעלות אחד אחד או את כולם ביחד?  ר:  "יו-מר יצחק קשת

 המימון הוא, רחמים ידיגרוב: 

 ך ומשרד השיכון. משרד החינו יעקב נתניהו: 

, 388טוב חברים, אז אני אבקש להעלות  להצבעה אישור התב"רים  ר:  "יו-מר יצחק קשת

 . בסדר? אני מעלה להצבעה. מאושר פה אחד. 391-ו 358, 390, 389

 )מדברים יחד(

טוב, לגבי התב"ר הבא, חברים, אני חושב שאנחנו לא נעלה אותו. עד  ר:  "יו-מר יצחק קשת

תחשבו מה נראה לכם לעשות בתב"ר הזה ואיזה נושאים לעשות  הפעם הבאה
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 את זה. 

 תקשיב, אנחנו נקבל רק החלטה לגבי למה הוא מיועד. רחמים ידיגרוב: 

שר. אתה צריך, כשאתה מאשר אותו, כשאתה מאשר אותו אתה מנתב אי אפ יעקב נתניהו: 

 גם למה זה. 

 כמה כסף יש שם יעקב? דובר:

 אלף.  130 יעקב נתניהו: 

 אנחנו נעשה את זה בישיבת הנהלה הבאה.  ר:  "יו-מר יצחק קשת

 כן. לריסה מישייב: 

 תחשבו אם יש לכם רעיונות, נגיע, נקבל החלטה ואז נאשר את זה.  ר:  "יו-מר יצחק קשת

 הכסף בצד בינתיים, בסדר? רק תחשבו מה אתם רוצים לעשות אתו.  יעקב נתניהו: 

 ר. זהו. בסד ר:  "יו-מר יצחק קשת

 בהמלצה שלכם.  :ידיגרוב רחמים

 תחשוב מה אתה רוצה, לא יודע. יעקב נתניהו: 

 למה אנחנו זקוקים, תציעו כמה הצעות.  רן: -נאווה לב

בטח, תחשבו גם אתם. אולי את רוצה לעשות עם זה משהו שחשוב לך, אולי  יעקב נתניהו: 

  אלף שקל. 130אתה רוצה לעשות משהו שחשוב לך. יש לך 

 אני חושבת על הרבה דברים. רן: -נאווה לב

 תגידי מה. יעקב נתניהו: 

 אבל זה לא שייך לפה.  רן: -נאווה לב

 אז בישיבת הנהלה הבאה. בישיבת הנהלה הבאה. ר:  "יו-מר יצחק קשת

 )מדברים יחד(

 בסדר, נעביר אותו לישיבה הבאה. רחמים ידיגרוב: 

 ה. חברים, סיכום, אנחנו מתקרבים בצעדי ענקבסדר, בישיבה הבא ר:  "יו-מר יצחק קשת

לקראת, לקראת חנוכה. לפני כן כמה עדכונים.  יוסי באייר מנהל אגף חינוך 

ביקש לסיים את עבודתו ובלי קשר דבר נוסף לצערנו, נודע שאמו נפטרה, 

 ההלוויה הייתה אתמול,

 . 91ה טובה. בת היינו בישיבת מנהלים, באמצע הוא קם והלך. נפטרה בשיב שלמה קליין:
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כן. אז מוזמנים. אני גם כן מתכוון לנסוע לנחם. מי שרוצה להצטרף  ר:  "יו-מר יצחק קשת

 אלי. 

 מתי אתה רוצה לנסוע?   לריסה מישייב: 

 אולי מחר, אם זה יתאפשר אז מחר. ר:  "יו-מר יצחק קשת

 באיזה שעה? לריסה מישייב: 

 תיים עשרה, בשתיים עשרה. בשעות הבוקר. לא, בש ר:  "יו-מר יצחק קשת

 )מדברים יחד(

 מקומות.  7נצרת עילית. מי שרוצה, יש לי אוטו,  ר:  "יו-מר יצחק קשת

 גלית, תוציאי לחברי המליאה בווצאפ.  יעקב נתניהו: 

שבוע הבא, אנחנו גם חלק מהמנהלים אחרי הצהריים, אז מי שירצה  גלית:

 להצטרף נוכל לעדכן אתכם.

 דר.בס רן: -נאווה לב

 )מדברים יחד(

ברוך השם אנחנו מתקדמים בצעדי ענק בכל הנושא של השצ"פים, גני  ר:  "יו-מר יצחק קשת

שעשועים, הולכים ומוקמים פה כמו פטריות אחרי הגשם. יש לנו אתגר גדול 

 בנושא של התחזוקה שלו, שצ"פים, גני שעשועים, 

 חדשים.רחמים ידיגרוב: 

 רבה מאוד פארקים חדשים. חדשים. ה ר:  "יו-מר יצחק קשת

 והישנים?רחמים ידיגרוב: 

כמובן שנושא את הישנים אנחנו מחדשים את כולם, גם את הישנים.  ר:  "יו-מר יצחק קשת

 שפ"ע, הנושא של כלבים, גם כן מתקדם. 

 )מדברים יחד(

 שנייה, שנייה, ראש המועצה מדבר ואני מחלק ...,  יעקב נתניהו: 

 חברים, השבוע היה שיתוף פעולה בין בתי הספר הדתי והלא דתי. ר:  "יו-מר יצחק קשת

 יפה מאוד. רן: -נאווה לב

פשוט שיתוף פעולה מבורך, אינטגרציה וכדומה. ממש, אנחנו בונים  ר:  "יו-מר יצחק קשת

פה משהו נפלא בחריש. שבוע הבא אנחנו מתחילים שבוע של  חגיגות חברים, 
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ות ובחריש אנחנו נתחיל  את חנוכה החל זה לא מובן מאליו, זה לא בכל רש

ביום ראשון בצעדת עתידים עם תנועות הנוער. ביום שני טקס הדלקת נרות 

באחד מהגנים פה  בחריש, בגן  חרוב. ביום רביעי טקס הדלת נרות במועצה 

הדלקת נרות, מופע להטוטים מרהיב,   וסדנת אפיית סופגניות. ביום חמישי

 הופעה של,

 איפה הדלקת נרות? : רחמים ידיגרוב

 ברחבה של המועצה. בשעה תשעה הופעה של מי?  ר:  "יו-מר יצחק קשת

 של למה אלפקה.  שלמה קליין:

 מי זה?  ר:  "יו-מר יצחק קשת

 .. באגף החינוך הבלתי פורמלי.  שלמה קליין:

 זאת הופעה מצחיקה עם .. , עם שיתוף של הקהל. מומלץ. גלית:

 הופעה למבוגרים בשעה תשע בערב. זה ר:  "יו-מר יצחק קשת

 כן, למבוגרים. הופעה מצוינת.  גלית:

 זה עולה כסף? רחמים ידיגרוב: 

להשתדל להגיע, חבר'ה, לא עולה, חינם אין כסף, כולם מוזמנים.  ר:  "יו-מר יצחק קשת

 להראות דוגמה אישית ולהגיע. 

 )מדברים יחד(

פה אירועים ברמה גבוהה, טובה ויפה. עובדים מאוד קשה לעשות  ר:  "יו-מר יצחק קשת

הפעם זה אירוע לא לילדים, אירוע למבוגרים. בסדר? להזמין את כולם, 

לספר להם על האירוע. ביום ראשון מופע  מוזיקלי, סדנת אפייה ובישול לבני 

הנוער. זהו. אני אשתף אתכם בנושא נוסף. אנחנו מתמודדים עם הרבה 

ות גדולות, כבירות אפילו, בכל נושא ברוך השם צלחנו פה הצלחדברים. 

הבינוי של העיר, בתי הספר, גני הילדים, שאר מבני הציבור, הכול נעשה 

בצורה יוצאת דופן וקיבלנו על זה ציונים לשבח מפה ועד להודעה חדשה בכל 

מיני דברים. יחד עם זאת, בנייה של עיר מסתבר לנו שזה לא רק דברים 

ופו של דבר מדובר באנשים, בסופו של דבר הנדסיים, זה לא רק מבנים. בס

מדובר בילדים וכל נושא החינוך הוא לא עובד כמובן מאליו. יש מנהלים ויש 
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גננות. זה דבר שדורש הרבה הרבה תשומת לב והשקעה ואני באופן אישי 

והצוות פה נחשף לאתגרים ולמורכבויות שיש לנו בתוך מערכת החינוך.  אני 

טה חד משמעית, אני שיתפתי איתי את המנכ"ל, באופן אישי קיבלתי החל

נעשתה פה עבודה עם כל מנהלי המחלקות. אני ביקשתי חד משמעית, אני 

באופן אישי, אני מספר לכם, אני הולך להביא את כל הפוקוס שלי מכל 

הפרויקטים וכמו שסיפרתי גם שבוע שעבר אנחנו הולכים לאחד הפרויקטים 

ים בהם, אולי באמת זה גם נושא שצריך שכרגע אנחנו מאוד מאוד מתקדמ

לעדכן, זה נושא של ועדת גבולות. אני נפגשתי, נפגשנו כמה וכמה פעמים עם 

ראש מועצת מנשה והצוות שלו. אני נפגש עם ראשי מועצה ערביות 

מהסביבה. יש ברוך השם, אני לא יכול לפרט כרגע, אני אפרט לכם אולי 

אוד מאוד יפה, יש נכונות לשיתוף יש התקדמות מבאחת מישיבות המליאה, 

פעולה, כרגע זה ברמה הדיסקרטית שאני לא יכול לפרט כרגע במליאה. אני 

אציג לכם את זה לאחר מכן. התקדמות יפה מאוד,  אבל יחד עם זאת, עם כל 

הדברים הנפלאים שאנחנו עושים ומקדמים פה ואזור תעסוקה ותעשייה 

ת כדי לפתח את כל העיר הנפלאה ורוצים להביא לפה חברות גדולות ויפו

הזאת. אם בסופו של דבר לא יהיה פה חינוך טוב, אף אחד לא ירצה, אף אחד 

לא יבוא לכאן עוד ולא יהיה פה אכלוס ולא יהיה פה שום דבר. בראש 

ובראשונה ההבנה שלי שהכול בנוי על החינוך. אם יש חינוך טוב, יש פה הכול.  

כול זה תפאורה, זה רק השלמה למה שקורה. אם אין חינוך טוב, מבחינתנו ה

אז אני באופן אישי קיבלתי את ההחלטה הזאת, העברתי את זה לכל 

המנהלים בישיבת מנהלים אחרונה את הבקשה, הוראה, חד משמעית שכל 

המועצה מכווננת חינוך ואם יש תעדוף מלא לנושא החינוך, אם יש פרויקטים 

וך על מנת שנציב את חריש בראש, את כאלה ואחרים, כולם נותנים כתף לחינ

אנחנו חייבים להביא את חריש החינוך בראש סדר העדיפויות של חריש. 

למקום גבוה מאוד בנושא החינוך, ברמה שכל מי שיבוא לדבר על החינוך 

בחריש, שירצו לבוא לחריש בגלל החינוך. שכל מי שנמצא פה יגיד איזה יופי 

שם, יש לנו עוד דרך ארוכה להגיע לשם מה שקורה פה.  אנחנו לא נמצאים 
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אבל יש לנו רצון, יש לנו אמונה, יש לנו תקווה שאנחנו נגיע לשם. אני אומר 

מפשילים שרוולים, לכם את זה חד משמעית, נירתם לזה בכל הכוח. אנחנו 

נכנסים פנימה עמוק עמוק להרבה דברים לצורך העניין שאני אומר לכם, 

תי יודע מה קורה אבל בהחלט יש לנו עבודה. צוות שלא, לא הייתי .. ולא היי

החינוך כל כולו נחוש על מנת להביא את הדבר הזה. שאר המנהלים יודעים 

שהם צריכים לתת כתף ולתת עדיפות לנושא הזה ואני לא רוצה להתחייב, 

אבל אני אומר לכם שאנחנו לא ניתן לשום דבר כזה אחרת לקרות. אנחנו 

בחריש יהיה מעל הכול ובעזרת השם נעלה ונצליח  חייבים לדאוג שהחינוך

וזה ילך. זהו. אנחנו סיימנו גם לפני כן את ישיבת המליאה שלא מן המניין 

. אושר במליאה פה אחד. מגיע יישר כוח גם כן 2017לאישור תקציב לשנת 

לעוד פעם, שוב, לכל המנהלים שעבדו והשקיעו על מנת שהדבר הזה ייצא 

באמת התאמצו  ובאו והביעו את דעותיהם ה היקרים שלפועל. חברי המליא

בנושאים כאלה ואחרים על מנת  להשפיע על התקציב ובהחלט יש לנו במה 

להתגאות, יש לנו במה לשמוח ואנחנו יוצאים לדרך חדשה ונקווה ששנת 

תהייה השנה  עם הרבה יותר שירות לתושב, הרבה יותר יעילה, הרבה  2017

ו. ומגיע באמת יישר כוח לכולנו. אז תודה רבה. נרים יותר נותנת שירות וזה

 אני מברך,כוסית לחיים. 

 רגע, רגע, לא לכולם יש,  יעקב נתניהו: 

 אז או קיי, ר:  "יו-מר יצחק קשת

 שנייה, שנייה, שתי דקות,  יעקב נתניהו: 

 )מדברים יחד(

 חובה לענות אמן ולשתות. ר:  "יו-מר יצחק קשת

 )מברכים על היין(

 לחיים. תודה רבה. יישר כוח.  ר:  "יו-יצחק קשתמר 

 

 -סוף הישיבה-


